
 

 
 
 
 

关于恒生银行(中国)有限公司广州东山支行 

变更营业场所公告 
 

  尊敬的客户： 

 

感谢您一直以来对恒生银行（中国）有限公司广州东山支行的信赖和支持！ 

 

为了给您带来更好的服务体验，广州东山支行于 2020 年 05 月 25 日搬迁至新 

营业场所：广州市越秀区建设大马路 20 号北区 B101 ，邮政编号为 510060。 

                                                                                                   

若由此给您带来不便，敬请谅解。我行将一如既往为您提供优越的银行服务，诚 

意恭候您的光临！ 

 

如需查询或协助，请联系我行（电话：020-38110668），或致电客户服务热线 

8008 30 8008 /4008 30 8008. 

 

恒生银行（中国）有限公司 

广州东山支行 

2020 年 5 月 18 日 

 
 
 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 
 
 

Notice of Branch Relocation of 
Hang Seng Bank (China) Limited Dongshan Sub-branch 

 
 

18 May 2019 
 

Dear Customers, 
 

Thank you for your continued trust and support to Hang Seng Bank (China) Limited Dongshan Sub-branch! 
 
In order to bring you a better service experience, Hang Seng Bank (China) Limited Dongshan Sub-branch will 
be relocated to B101, North Area, NO.20 Jian She Da Ma Lu, Yuexiu District Guangzhou in 25th May 2020. 

 
We will continue to provide our comprehensive range of banking services. We highly appreciate your 
understanding, trust and long-term support to Hang Seng Bank (China) Limited.  
 
Should you have any queries or require any assistance, please contact us at 020-38110668 or our Customer 
Service Hotline 8008 30 8008 / 4008 30 8008.  
 

 
Hang Seng Bank (China) Limited 
Dongshan Sub-Branch 

 
 


